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Απαντήσεις του Δημάρχου Σύρου – Ερμούπολης, Ν. Λειβαδάρα  
για τα σοβαρά προβλήματα της καλοκαιρινής περιόδου

Ανεπάρκεια σε αποκομιδή Ανεπάρκεια σε αποκομιδή 
και υδροδότησηκαι υδροδότηση

 • Εκτεθειμένη υπήρξε η πρωτεύου-
σα των Κυκλάδων στα μάτια των 
επισκεπτών της εξαιτίας των πο-
λύωρων διακοπών υδροδότησης 
αλλά και των λοφίσκων από ανα-
κυκλώσιμα που συσσωρεύονταν 
δίπλα στους κάδους 

 • Η υψηλή και απρόσμενη επισκεψι-
μότητα βρήκε ανέτοιμο το νησί σε 
επίπεδο υποδομών 

 • Μηδενικά αποθέματα νερού που 
προκλήθηκαν από την παύση λει-
τουργίας του εργοστασίου αφα-
λάτωσης εξαιτίας των πυρκαγιών 
στην Αττική 

 • Σοβαρά προβλήματα στην αποκομι-
δή της ανακύκλωσης και των απορ-
ριμμάτων σε Ερμούπολη και χωριά

 • Αν και ήταν αναμενόμενη η αύξη-
ση του όγκου τους, η Δημοτική Αρ-
χή δεν φρόντισε εγκαίρως για τη 
δρομολόγηση επιπλέον βαρδιών  
      8σελ. 10 - 11

Επιμελητήριο 
Κυκλάδων 

 fΜε το βλέμμα στραμμένο 
στη Γενική Συνέλευση 
των Επιμελητηρίων στη 
Θεσσαλονίκη με φόντο το 
κύμα ανατιμήσεων που 
έρχεται σε βασικά προϊόντα 
και απειλεί επιχειρήσεις και 
νοικοκυριά

 fΣτοχευμένες διεκδικήσεις 
για τις επιχειρήσεις 
των Κυκλάδων μετά τις 
κυβερνητικές ανακοινώσεις 
για μέτρα στήριξης  
    8σελ. 20

Stray Art Festival 2021
 fΗ περιπλανώμενη γιορτή 
της Τέχνης του δρόμου 
επιστρέφει στο πολιτιστικό 
πρόγραμμα της Σύρου

 fΔημιουργία τοιχογραφιών 
με θέμα το Περιβάλλον στο 
σχολικό συγκρότημα των 
Λυκείων του Μάννα από 10 
έως 12 Σεπτεμβρίου

 fΣυνέντευξη με την 
οργανωτική ομάδα του 
φεστιβάλ για το φετινό πρόγραμμα και την πορεία του θεσμού στο πέρασμα  
των ετών                   8σελ. 9

Σύλλογος 
Μικρασιατών
Σύρου
 f Εκδήλωση τιμής και μνήμης 
για τα 99 χρόνια από τη 
Μικρασιατική Καταστροφή

 fΠαρουσίαση του βιβλίου 
"Μικρασιατική Εκστρατεία" 
του Κώστα Μισαηλίδη σε 
συνεργασία με το Ελληνικό 
Ίδρυμα Ιστορικών Μελετών 
      8σελ. 7

Αθλητισμός
 fΗ Μύκονος δεν κατάφερε να πάρει το εισιτήριο για 
τη δεύτερη φάση του κυπέλλου Ελλάδος, καθώς 
ηττήθηκε με 1-4 από τον Εθνικό στο γήπεδο του 
Κόρφου                8σελ. 13
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Γιατί το σωστό έντυπο
δεν είναι απλή υπόθεση...!

Της ΑΝΝΑΣ-ΤΕΡΕΖΑΣ ΔΑΛΜΥΡΑ

Αυξημένα αντανακλαστικά από το Επιμελητήριο Κυκλάδων  
στην προσεχή Γενική Συνέλευση των Επιμελητηρίων στη Θεσσαλονίκη

Ετοιμότητα απέναντι στο Ετοιμότητα απέναντι στο 
“τσουνάμι” ανατιμήσεων“τσουνάμι” ανατιμήσεων

 Μετά τα μέτρα που θα ανακοινώσει ο Υπουργός Ανάπτυξης για τις επιχειρήσεις, το Επιμελητήριο Κυκλάδων   Μετά τα μέτρα που θα ανακοινώσει ο Υπουργός Ανάπτυξης για τις επιχειρήσεις, το Επιμελητήριο Κυκλάδων  
θα στοχεύσει ειδικότερα σε προτάσεις για τις νησιωτικές επιχειρήσειςθα στοχεύσει ειδικότερα σε προτάσεις για τις νησιωτικές επιχειρήσεις

Έντονη ανησυχία προκαλεί 
το κύμα ανατιμήσεων που 
θα καταγραφεί σε βασικά 
είδη και προϊόντα στη χώ-
ρα μας, με το Επιμελητήριο 
Κυκλάδων να έχει υψώσει 
τις κεραίες του και να προ-
ετοιμάζεται για τη διεκδί-
κηση μέτρων στήριξης για 
τις νησιωτικές επιχειρήσεις, 
αμέσως μετά τις ανακοινώ-
σεις της κυβέρνησης, στο 
πλαίσιο της συνεδρίασης 
όλων των Επιμελητηρίων 
της χώρας, τις επόμενες 
ημέρες στη Θεσσαλονίκη. 

Η αύξηση των τιμών σε πολλά είδη 
πρώτης ανάγκης δεν θα θέσει 
σε άσχημη μοίρα μόνον νοικο-

κυριά, αλλά και πολλές μικρομεσαίες 
επιχειρήσεις, εκ των οποίων όσες 
λειτουργούν στις Κυκλάδες, μπορεί να 
έλαβαν ανάσα από την επισκεψιμότητα 
και τον τουρισμό, αλλά είναι ξεκάθαρο 
πως δεν καταφέρνουν να “σβήσουν” 
συνολικά τις τραγικές συνέπειες που 
έχει προκαλέσει η πανδημία. 

Αναφορικά με τα παραπάνω, ο πρό-
εδρος του Επιμελητηρίου Κυκλάδων, 
Γιάννης Ρούσσος εξηγεί πως θα συμμε-
τάσχει το Επιμελητήριο Κυκλάδων στην 
πανελλαδική γενική συνέλευση όλων 
των Επιμελητηρίων της χώρας, στην 
οποίαν θα παρευρεθεί και ο Υπουργός 
Ανάπτυξης, Άδωνις Γεωργιάδης. Αμέ-
σως μετά τις όποιες ανακοινώσεις κάνει 
ο ίδιος σχετικά με το θέμα της στήριξης 
των επιχειρήσεων, το Επιμελητήριο Κυ-
κλάδων, αφού αξιολογήσει τα μέτρα, θα 

προβεί σε στοχευμένες διεκδικήσεις για 
τις επιχειρήσεις του νομού. 

Κυκλάδες: Αναμονή για 
διεκδικήσεις και μέτρα 

Ειδικότερα, μιλώντας στην “Κοινή 
Γνώμη” για το θέμα των ανατιμήσεων, 
ο Γιάννης Ρούσσος υπήρξε σαφής. 
“Επίκειται ένας δύσκολος χειμώνας 
και ξεκινάνε όχι μόνον στην χώρα μας 
αλλά και γενικότερα, σε έναν μεγάλο 
αριθμό προϊόντων ανατιμήσεις. Αυτό 
θα δυσκολέψει την καθημερινότητα 
όχι μόνον των επιχειρήσεων αλλά και 
των πολιτών. Υπάρχει μία ελπίδα ότι 
αυτές οι ανατιμήσεις μπορεί να είναι 
πρόσκαιρες”. 

Ωστόσο, ξεκαθάρισε πως το συγκε-
κριμένο οικονομικό θέμα “εμείς ως 
Επιμελητήριο το παρακολουθούμε”, 
γνωστοποιώντας παρακάτω τη συμ-
μετοχή του στη Γενική Συνέλευση των 
Επιμελητηρίων. “Όπως είναι φυσικό το 
συγκεκριμένο θέμα και την Παρασκευή 
το πρωί υπάρχει γενική συνέλευση όλων 
των Επιμελητηρίων της χώρας στη Θεσ-
σαλονίκη. Στις συναντήσεις αυτές θα 

υπάρξει συνάντηση και με τον Υπουργό 
Ανάπτυξης, Άδωνι Γεωργιάδη. Το θέμα 
αυτό έχει προετοιμαστεί και προϋπολο-
γισθεί να συζητηθεί γιατί “καίει”. Κυρίως 
βέβαια θα συζητηθούν όσα αφορούν τις 
επιχειρήσεις γιατί αυξάνεται το κόστος 
σε λειτουργικά έξοδα όπως η ΔΕΗ κ.α., 
σε μία περίοδο πολύ δύσκολη. Υπάρχουν 
επιχειρήσεις που δεν έχουν προλάβει 
να κλείσουν τις πληγές τους και τους 
έρχεται ένα άλλο επιπλέον κόστος, για 
το οποίο υπάρχει μία δυσκολία” παρα-
τήρησε ο πρόεδρος, λέγοντας μάλιστα 
πως μέχρι στιγμής “υπάρχουν οι πρώτες 
συζητήσεις και αναφορές ότι κάποιο 
από αυτό το κόστος θα καλυφθεί με 
παρεμβάσεις από πλευράς κυβέρνησης. 
Αυτό δεν αποκλείεται να ανακοινωθεί 
στη Θεσσαλονίκη”. 

Κατά συνέπεια, φωτίζοντας τον τρόπο 
δράσης του Επιμελητηρίου Κυκλάδων, 
ανέφερε τα ακόλουθα: “Το θέμα είναι ότι 
εμείς ως Επιμελητήριο πάντοτε κοιτάζου-
με να συνεργαζόμαστε για τα γενικότερα 
θέματα με άλλους φορείς, όπως είναι 
η Κεντρική Ένωση Επιμελητηρίων και 
στα ειδικά να παρεμβαίνουμε. Σχετικά 
με τις επιχειρήσεις τις δικές μας και 

επειδή ο τουρισμός πήγε καλά, νομί-
ζουν ότι οι επιχειρήσεις έχουν λύσει τα 
προβλήματά τους. Δεν είναι όμως έτσι. 
Σε ένα σύνολο 20.000 επιχειρήσεων η 
δυσκολία που έχει το Επιμελητήριο είναι 
να εντοπίσει τα ειδικότερα θέματα και 
να παρεμβαίνει στοχευμένα. Άρα, ως 
Επιμελητήριο μετά τη Θεσσαλονίκη, την 
επόμενη Δευτέρα θα δούμε με βάση τις 
ανακοινώσεις, ποια θα είναι η αντίδρασή 
μας για το θέμα των Κυκλάδων”. 

Στοχευμένη κίνηση  
για μειωμένο ΦΠΑ

Ερωτηθείς αν στη Γενική Συνέλευση 
θα τεθεί επί τάπητος και το θέμα του 
μειωμένου ΦΠΑ για τα νησιά, ο Γιάννης 
Ρούσσος υπήρξε σαφής. “Είναι ένα θέμα 
που κατά καιρούς βγαίνει στην επιφάνεια 
και όχι μόνον από το Επιμελητήριο, αλλά 
από την Περιφέρεια, καθώς και από άλ-
λους φορείς και μένει, γιατί κάθε φορά 
κάτι άλλο προηγείται. Οι πληροφορίες 
λένε ότι αυτήν την περίοδο δεν ανοίγει 
το θέμα του ΦΠΑ για τα νησιά” σχολίασε 
ο πρόεδρος, σημειώνοντας παράλληλα 
πως, το πολύ σοβαρό θέμα δεν αποκλεί-
εται να απασχολήσει συντονισμένα και 
προσεχώς το σύνολο των νησιωτικών 
Επιμελητηρίων της χώρας. “Όμως αυτό 
το θέμα θα συζητηθεί στη συνάντηση 
των νησιωτικών Επιμελητηρίων που 
ακολουθεί της Θεσσαλονίκης επειδή 
πλέον η διεκδίκηση του μειωμένου ΦΠΑ, 
δεν αφορά μόνον το Αιγαίο, αλλά αφορά 
και τις άλλες περιοχές της χώρας όπως 
το Ιόνιο”. 

Ο κ. Ρούσσος ολοκλήρωσε τις δη-
λώσεις του, σημειώνοντας τέλος πως 
“Η αίσθησή μου είναι πως δεν είμαστε 
κοντά σε μία τέτοια προοπτική και αναζη-
τούμε ποιος είναι ο κατάλληλος χρόνος 
για να παρέμβουμε συλλογικά όλα τα 
νησιωτικά Επιμελητήρια. Καλό είναι να 
υπάρξει μία στοχευμένη κίνηση”.


